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Til: Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri  
 

Emne: Sund Lammeproduktion kvæles. 

 
  
Jeg vil hermed gerne bede om foretræde i Folketingets Fødevareudvalg hurtigst muligt- og jeg vil 
samtidig gerne bede om, at Udvalget for Landdistrikter og Øer samt Miljøudvalget inviteres til at 
deltage. 
  
Vi deltager 2 personer i foretræde - og vil gerne fortælle udvalget om de udfordringer det giver en 
lammeproducent som jeg, at der er sket ændringer i fordelingen af økonomiske midler/tilskud.  
  
Netop disse ændringer, hvor "Ekstensiv Landbrug" og "Pleje af EB-støtteberettigede arealer", 
fjernes fra konventionelle landmænd, betyder at jeg årligt mister 100.000-140.000 kr./år, hvilket 
betyder at jeg må lukke min produktion og blive lønmodtager. 
  
Jeg driver i dag en lammeproduktion med 1000 moderfår, er blandt en af Danmarks største, hvor 
jeg i forbindelse med de ovenstående tilskud, har kørt en produktion med 130 ha som er kørt 98 % 
økologisk. Jeg bruger ingen pesticider (sprøjter ikke overhovedet) og bruger minimal 
handelsgødning, altså en meget grøn og miljøvenlig produktion. 
  
Jeg ser det ikke kun for mig selv, men også for alle de folk som er i min følgeindustri som et stort 
tab, at en som jeg må lukke ( jeg er ikke den eneste). Det er jo ikke ligefrem det der skaber liv og 
beskæftigelse i landdistrikterne. 
  
Håber, at I vil lade mig komme og uddybe min, og andres, situation. 
  
  
Med venlig hilsen 
  
Hans Jørgen Krogh 
Vesterlundvej 3, Grimstrup 
6818 Årre 
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